

CONTENTS – SPIS TREŚCI – СОДЕРЖАНИЕ

Page

1. Włodzimierz Załachowski	
An attempt to apply Bajkov's formula to estimation of food uptake of cod in the Southern Baltic .....	3
Próba zastosowania wzoru Bajkova do szacowania ilości pokarmu pobieranego przez dorsze w południowym Bałtyku .....	17
Попытка использования метода Байкова для оценки количества пищи, получаемой особями трески в южной части Балтийского моря.....	18
2. Tomasz Heese	
Morphological characteristics of <i>Dentex macrophthalmus</i> (Bloch, 1791) (Sparidae) from the Namibian shelf .....	21
Charakterystyka morfologiczna <i>Dentex macrophthalmus</i> (Bloch, 1791) (Fam: Sparidae) szelfu Namibii .....	33
Морфологическая характеристика <i>Dentex macrophthalmus</i> (Bloch 1791) (Fam: Sparidae) шельфа Намибии .....	34
3. Zygmunt Chełkowski, Józef Domagała, Rajmund Trzebiatowski, Zenon Woźniak	
The effect of the size of sea trout ( <i>Salmo trutta</i> L.) females from Rega River upon the size of eggs .....	37
Wpływ wielkości samic troci ( <i>Salmo trutta</i> L.) rzeki Regi na wielkość jaj	67
Влияние величины самок кумжи ( <i>Salmo trutta</i> L.) обитающей в реке Рега на размер яиц.....	68
4. Bazyli Czeczuga, Andrzej Witkowski, Mieczysław Kowalewski	
Carotenoids in fish – XXXIX. Presence of salmoxanthin in <i>Thymallus thymallus</i> (L.) specimens .....	73
Karotenoidy u ryb – XXXIX. Obecność salmoksantyny u osobników <i>Thymallus thymallus</i> (L.) .....	80
Каратиониды у рыб XXXIX. Присутствие сальмоксантина у <i>Thymallus thymallus</i> ...	81

5. Teresa Własow	
The leukocyte system in rainbow trout, <i>Salmo gairdneri</i> Rich. Affected by prolonged subacute phenol intoxication .....	83
Układ białokrwinkowy pstrąga tęczowego <i>Salmo gairdneri</i> Rich. w przedłużonej podostrej intoksykacji fenolowej .....	93
Система белых кровяных телец радужной форели ( <i>Salmo gairdneri</i> Rich.) при длительной подострой фенольной интоксикации .....	93
6. Jerzy Rokicki	
Biology of adult Isopoda (Crustacea) parasitizing fishes of North – West Africa shelf .....	95
Biologia dorosłych Isopoda (Crustacea) pasożytów ryb szelfu północno-zachodniej Afryki .....	118
Биология взрослых Isopoda (Crustacea) паразитов рыб шельфа северо-западной Африки .....	119
7. Bibliographic note .....	123
Nota bibliograficzna .....	123